

Details in English
Information in Deutsch

File under:
Middle East
Iran



ARC Music
LC 05111
EUCD 2426

A fascinating and enjoyable album of music and songs from Persia. Zohreh Jooya, a wonderfully delicate singer, Ostad Majid Derakhshani (*tar, bamtar, dohol*), Ostad Saeed Farajpoury (*kamancheh*), Nariman Hodjati (*tar, setar*) and other luminaries of Iranian music and instruments weave a richly textured carpet of Eastern sounds. Extensive information about artists, musical instruments and each of the pieces in English and German.

Ein faszinierendes und unterhaltsames Album von Musik und Liedern aus Persien. Zohreh Jooya, eine wunderbar feinfühliges Sängerin, Ostad Majid Derakhshani (*Tar, Bamtar, Dohol*), Ostad Saeed Farajpoury (*Kamancheh*), Nariman Hodjati (*Tar, Setar*) und andere Größen iranischer Musik und Instrumente weben einen reich strukturierten Teppich aus orientalischen Klängen. Ausführliche Information über die Künstler, Musikinstrumente und die einzelnen Stücke in Englisch und Deutsch.

1. **Segodar** - 4:47
2. **Ayishighinda** - 4:42
3. **Kakuleh** - 7:07
4. **Dokhtar Shirazi** - 5:28
5. **Shaftaloo Frush** - 4:41
6. **Ravom Sahrah** - 5:05
7. **Daghlareh** - 7:15
8. **Dashteh Abralud** - 5:01
9. **Papusolemani** - 5:59
10. **Shirin Shirin** - 5:11
11. **Gole Pamchal** - 8:24
12. **Yortme** - 5:05

(All tracks trad., arr. Saeed Farajpoury)

Licensed from Ahmadreza Jouya, Mashhad, Iran, 2012.

© & © 2013, ARC Music Productions Int. Ltd. - Product of United Kingdom - Manufactured in Austria
ARC Music Int., P.O.Box 111, East Grinstead, West Sussex RH19 4FZ, Great Britain
Tel: +44 (0)1342 328567 • Fax: +44 (0)1342 315958 • E-mail: info@arcmusic.co.uk
ARC Music Inc., P.O.Box 2453, Clearwater, Florida, 33757 - 2453, USA

www.arcmusic.co.uk



Total playing time: 69:22 min.

